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Zápis ze zasedání AS PřF UJEP  
konaného dne 22. 6. 2011 

 
Přítomni: Doc. J. Anděl (předseda), Dr. Z. Moravec, Mgr. K. Drbalová, Mgr. J. Ceeová 
(místopředsedkyně), L. Zedníček, Z. Marek, 
Omluveni: Prof. I. Nezbeda, Dr. M. Kuřil, Bc. I. Slachová 
Hosté: Doc. J. Pavlík, Prof. P. Čapková, Dr. E. Hejnová, Ing. P. Kuba, Dr. M. Švec, Bc. J. Komínová 
 
Program zasedání: 

1. Prezentace činnosti oddělení pro public relations děkanátu PřF; 
2. Informace o čerpání prostředků na propagaci a reklamu za roky 2010 a 2011 podle 

předchozího požadavku AS PřF; 
3. Informace, jakým způsobem bude hodnocena efektivita pořízených investic do přístrojového 

vybavení. Předkládáno podle předchozího požadavku AS PřF; 
4. Vyjádření k návrhu akreditace navazujícího magisterského studijního programu 

Nanotechnologie se studijním oborem Aplikované nanotechnologie v prezenční formě studia 
podle §27, odst. 2, písm. a) zákona o VŠ; 

5. Různé. 
 

Zahájení: 15:05 
 
Jednání: 

Předseda AS poděkoval za dobrou práci studentovi Bc. Tomášovi Humhejovi, který úspěšně 
ukončil studium, čímž zanikl jeho mandát v AS. Podle výsledků doplňujících voleb do AS ze dne 
24. 11. 2010 vznikl mandát v AS studentce Bc. Ivaně Slachové. 
Schválení programu zasedání.        6-0-0 
 

1. Členové AS vyslechli prezentaci činnosti oddělení PR, kterou předložila Bc. Jana Komínová. 
Následovala diskuse.  
 

2. Členové AS PřF obdrželi podle předchozího požadavku rozpočet čerpání prostředků na propagaci 
a reklamu za roky 2010 a 2011. Následovala diskuse. 
 

3. Vedení PřF vytvořilo podle předchozího požadavku AS metodiku, jakým způsobem bude 
hodnoceno využití investic do přístrojového vybavení. Následovala diskuse. 
Usnesení: AS PřF navrhuje, aby zpráva o využití investic pořízených v období 2005 - 2010 
byla předložena AS vedením fakulty do konce roku 2011 podle vytvořené metodiky. 6-0-0 
 

4. Paní proděkanka Hejnová předložila návrh žádosti o akreditaci navazujícího magisterského 
studijního programu Nanotechnologie se studijním oborem Aplikované nanotechnologie 
v prezenční formě studia. Obdobný studijní obor je na Přírodovědecké fakultě akreditován 
v současné době v bakalářském stupni v prezenční formě studia. Z diskuse vyplynuly drobné 
připomínky, které budou zapracovány. 
Usnesení: AS PřF se kladně vyjadřuje k návrhu žádosti o akreditaci navazujícího 
magisterského studijního programu Nanotechnologie se studijním oborem Aplikované 
nanotechnologie v prezenční formě studia.       6-0-0 
 

5. Různé: 

 Příští zasedání AS PřF 1.7.2011 v 10:00. 
 
Ukončení: 16:40 
Formát hlasování: A-N-Z 
Zapsal: J. Jelínek 
 

Doc. RNDr. Jiří Anděl, CSc. 
      předseda AS PřF UJEP 


